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Radna Lidia Gajdas Tychy, dnia 15 września ż020 r,

Pan Andrzej Dziuba

Prezydent Miasta Tychy

za pośrednictwem

Pani Barbary Koniecznej

Przewodniczącej Rady Miasta

Tychy

Treść interpelacji i zap3Ąania:

Budowa chodnika wzdłuż ul. Jaroszowickiej

W roku 2018 uzyskałam zapewnienie, żę budowa wzdŁuż w/w ulicy będzie

realizowana w roku 2019. Jędnak do tej pory tak się nie stało w związku z tym po raz kolejny

wnioskuje o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie miasta Tychy na ta inwestycję.

Pragnę nadmienić, iż dzięlnica rozbudowuje się w bardzo szybkim tempie, a co za tym idzie

ruch na w/w ulicy jest bardzo intensywny. Ulica jest bardzo wąska, jadące samochody mają

problem aby wykonać manewr wymijania się, brak chodnika powoduje narażenię

mieszkańców i wszystkich osób korzystających z tej ulicy na niebezpięczeństwo potrącenia

lub co gorsza wypadku drogowego. Dlatego uważam, żę dalszę nierealizowanie tej inwestycji

j est nieodpowiedzialne.

Uzasadnienie istotnego znaczęnia dla miasta: poprawa bezpteczeńsfwa w ruchu drogowym.

Radna Lidia Gajdas

http://bip.umtychy.pl/index.php?action=PobierzPlik&id=487353
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